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سعید محمد در فراکسیون مناطق آزاد مجلس مطرح کرد؛

   اقتصاد کیش -  دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاري- صنعتي و ویژه اقتصادی ضمن انتقاد به ساختار فعلی دبیرخانه این شورا گفت: 
مشکلات در مناطق ویژه اقتصادی باید ریشه یابی شود تا بتوان برای حل آنها برنامه ریزی کرد.

سعید محمد در نشســت با اعضای فراکسیون مناطق 
آزاد تجــاری  صنعتــی و ویژه اقتصــادی در مجلس 
شورای اسلامی ضمن بیان اینکه طی یک هفته گذشته 
تمامی مشــکلات این دبیرخانه را احصاء و برای حل 
آن برنامه ریزی کرده  است، گفت: مشکلات بزرگی در 
دبیرخانه شورایعالی وجود دارد که بدون حل آنها نمی توان 
به حل مشکلات مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کمک کرد.

وی با بیان اینکه مشکلات در مناطق ویژه اقتصادی باید 
ریشــه یابی شود تا بتوان برای حل آنها برنامه ریزی کرد 
اظهــار کرد: قرار بود مناطق آزاد و ویژه اقتصادی محلی 
برای سرمایه گذاری داخلی و خارجی، صادرات، تولید، 
اشتغال باشد اما اکنون شاهدیم که از این اهداف بسیار دور 
مانده ایم و اولین مشکل در این زمینه نبود یک راهبرد و 
استراتژی درست در این مناطق است که باید برای منطقه 

به منطقه آن را تعریف کرد.
دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ادامه داد: به 
عنوان مثال یک منطقه برای بحث کشاورزی و شیلات و 
منطقه دیگر به عنوان یک هاب صادراتی و یا منطقه ای دیگر 
برای هاب پزشکی درمانی در نظر گرفته شده و از مدیران 
آنها پیشرفت امور و دستیابی به اهداف را خواستار شدیم 
بنابراین با تعریف شاخص ها و برنامه های کوتاه مدت و 

بلندمدت می توان بسیاری از مسائل را مرتفع ساخت.
سعید محمد ضمن تأکید بر اینکه ساختار سازمانی غلط 
در دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ما را 
تبدیل به یک هرم وارونه کرده است، گفت: سطح این هرم 
واحدهای اجرایی و نوک آن باید مدیریت و دبیری شورا 

باشد اما اکنون این موضوع برعکس شده است.
این مقام مســئول تأکید کرد: حتــی حقوق دبیرخانه 
شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی از مناطق آزاد 
می آید و این چه رأس هرمی است که حتی منابع تامین 
حقوق و مزایای خودش را از مناطق تامین میکند . وی 
افزود : کارشــناس ما در زمان مراجعه به مناطق آزاد در 
کشور برای پیگیر مسائل حتی کسی را برای پاسخگویی 
پیــدا نمی کند زیرا مســئولان آنجا اعلام می کنند که ما 
خودمان مدیرعامــل و هیأت مدیره داریم بنابراین این 

ساختار غلط ابتدا باید اصلاح شود.
وي تصریــح کرد: مدیریت غلط در مناطق آزاد موجب 
شده تا کیش مشکل برق، قشم مشکل آب و چابهار دارای 
بسیاری از مشکلات باشد، در برخی مناطق آزاد برای اداره 
امور خود به زمین فروشی افتاده اند و هنوز نتوانسته اند برای 

تولید و توسعه اقدام شایانی انجام دهند.
دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ضمن انتقاد 
از نبود ثبات قوانین در کشور گفت: شاهدیم که قوانین 
متنــوع از محل های مختلف برای مناطــق آزاد و ویژه 
اقتصادی ارســال می شود و این مسائل موجب نگرانی 
ســرمایه گذاران در مناطق آزاد شــده به طور مثال یک 

ســرمایه گذار با هدف معافیت 20 ساله در این مناطق 
سرمایه گذاری می  کند اما به یکباره شاهد تصویب قانونی 

برای پرداخت ارزش افزوده یا ثبت سفارش می شود.
سعید محمد تأکید کرد: متأسفانه مقررات خلق الساعه 
از دولت هم تراوش می کند و ما باید برای مدیریت این 
مناطق جلوی این اقدامات را بگیریم. مناطق آزاد ظرفیت 
بسیار مناسبی برای دور زدن تحریم ها و کمک به رشد 
اقتصادی اســت، ما می توانیم تالار بین المللی بورس 
را راه انــدازی و رونق دهیم و از ظرفیت عضویت ها در 

سازمان همکاری های شانگهای استفاده لازم را ببریم.
وي همچنین با اشاره به اینکه ساختار و روابط غلط در 
شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی باید اصلاح شود، 
اظهار کــرد: یکی از انتقادات مربوط به حذف معاونت 
فرهنگی در مناطق آزاد است و من می خواهم موضوع 
فرهنــگ و اجتماعی مناطق مختلف آزاد را به صورت 
جدی مورد بررســی قرار دهــم و مناطق باید بار دیگر 

معاونت فرهنگی خود را به کار بگیرند.
دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی اظهار کرد: 
10 درصد از بودجه به محرومیت زدایی اختصاص داده 
شده اما به دلیل نبود یک برنامه مشخص حتی جاده سازی 
را به حساب محرومیت زدایی زده اند بنابراین یکی دیگر 
از اهــداف ما در مناطق آزاد، تجــاری و ویژه اقتصادی 

محرومیت زدایی و توانمندسازی مناطق است.
ســعید محمد خطاب به نماینــدگان مجلس گفت: 
نمایندگان باید نسبت به مناطق آزاد و ویژه اقتصادی یک 
نگاه ملی داشته باشند و نه منطقه ای، زیرا اینگونه مناطق 
آزاد تبدیل به محلی برای توسعه و پیشرفت کشور خواهد 

شد، قانون باید ملاک همه برای حرکت باشد.
این مقام مســئول تصریح کرد: طرح حذف یک بند از 
بودجه 1400 در مجلس در حال بررســی است که ما از 
شما می خواهیم با وجود زحماتی که کشیده اید این طرح 
را از دستور خارج کرده تا ما بتوانیم با استفاده از ظرفیت 
فراکسیون مناطق آزاد تجاری صنعتی و ویژه اقتصادی 
لایحه ای را به صورت جامع  و کامل تدوین کنیم. ظرف 
20 روز آینده چارچوب اصلی لایحه در شــورایعالی 
مناطق آزاد تصویب و به دولت و مجلس ارائه خواهد شد.
سعید محمد بیان کرد: مصوبه مربوط به پرداخت مالیات 
بر ارزش افزوده بسیاری از فعالان اقتصادی را در مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی دچار مشکل کرده، سرمایه گذاری ها 
و فعالیت های اقتصادی در حال تعطیلی است و حکم 
جلب برخی فعالان هم گرفته شده و افراد قانونگذار در 

این خصوص باید پاسخگو باشند.
وی ادامــه داد: موضوع بعدی اصلاح مــاده 13 قانون 
مالیات های مستقیم اســت، ما اکنون در حال رقابت با 
کشورهای همسایه هستیم، برخی کشورها معافیت های 
مالیاتی 50 ســاله را برای جذب ســرمایه گذار در نظر 

گرفته اند در صورتی که در کشــور ما معافیت مالیاتی 
20 ساله قرار داده شده و اکنون این معافیت برای برخی 
سرمایه گذاران به پایان رسیده لذا حداقل می توان پرداخت 

مالیات را به صورت پلکانی قرار داد.
دبیر شــورایعالی مناطق آزاد تجاري _صنعتي و ویژه 
اقتصــادی در ادامه ضمن انتقــاد از تعداد اعضای زیاد 
شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی بیان کرد: اکنون 
12 وزیر عضو این شورا هستند و ما خواسته ایم که تنها 
اعضای موثر عضو این شورا باشند و اختیارات مدیران و 
هیأت مدیره نیز به دبیر شورایعالی مناطق آزاد تفویض 

شود.
سعید محمد در ادامه از نمایندگان خواست تا در تدوین و 
تصویب برنامه هفتم توسعه جایگاه خاصی برای مناطق 

آزاد، تجاری  و ویژه اقتصادی در نظر بگیرند.
وی ادامه داد: اکنون 7 منطقه جدید تصویب شده و از ما 
خواسته شده است که 7 منطقه فعال به عنوان مناطق معین 
برای برنامه ریزی و توسعه تعیین شود در صورتی که ما 
از لحاظ مالی توانایی چنین کاری را نداریم زیرا ابتدا باید 
مشاورانی را برای این مناطق استخدام کنیم تا با تدوین یک 

طرح جامع اشتباهات گذشته دیگر تکرار نشود.
 دبیر شــورایعالی مناطق آزاد تجاري _صنعتي و ویژه 
اقتصادی با بیان اینکه برای دستیابی به اهداف تعیین شده 
نیاز به نقدینگی داریم، اظهار کرد: اکنون مناطق هفت گانه 
ما قادر به اداره خود نیستند و زمین فروشی می کنند و دولت 
نیز درآمدی برای پرداخت منابع مالی به مناطق آزاد ندارد 
بنابراین از مجلس می خواهیم که در بودجه 1401 عددی 
را از محل نفت و فراورده های نفتی برای مناطق آزاد در 

نظر بگیرند.
رئیس فراکســیون مناطق آزاد تجاری _ صنعتی و ویژه 
اقتصادی در مجلس شورای اسلامی نیز در نشست یاد 
شده گفت: مجلس طرحی را برای اصلاح قوانین مناطق 
آزاد در دست دارد اما بر اساس فرمایش مقام معظم رهبری 
مبنی بر اینکه دولت بدنه کارشناسی قوی دارد و باید لایحه 
دهد، شما نیز می توانید در این خصوص لایحه خود را به 

مجلس ارائه کنید.
نماینده مردم مرند و جلفا در مجلس شــوراي اسلامي 
ادامه داد: لایحه دولت باید برای ســاماندهی مناطق آزاد 
و ویژه اقتصادی جدید و همچنین مناطقی باشــد که با 
وجود داشتن استعداد لازم اما هنوز تبدیل به منطقه آزاد 

نشده اند، تدوین شود.
پاشــایی بهرام تأکیــد کرد: مناطق آزاد در بســیاری از 
کشورهای همسایه ما یک فرصت بسیار مهم هستند و ما 
نیز باید در کشورمان از این فرصت برای رونق اقتصادی، 

ایجاد اشتغال، توسعه صادرات استفاده بهینه کنیم.
وی تصریح کرد: طرح حذف یک بند از بودجه 1400 در 
سامانه مجلس بارگزاری شده و می خواهیم با ریاست 
مجلس صحبت کنیم تا برای در دستور قرار دادن طرح، 

تسریع شود.
 رئیس فراکســیون مناطق آزاد تجاری _ صنعتی و ویژه 
اقتصادیدر پایان از دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی خواست تا برای اصلاح روند فعالیت و اقدامات 
مناطق آزاد و دستیابی به اهداف تعیین شده برای آنها با 
کمک مجلس و این فراکسیون لایحه ساماندهی مناطق را 

تدوین و هر چه سریعتر به مجلس ارسال کند.
این نشســت با حضور »سعید محمد« دبیر شورایعالی 
مناطق آزاد تجاری _سنعتی و ویژه اقتصادی و معاونان 
وی و همچنین تعدادی از اعضای فراکسیون مناطق آزاد 
تجاری _ صنعتی  و ویژه اقتصادی در مجلس شــورای 
اسلامی برای بررسی اهداف و برنامه های سعید محمد 

برگزار شد.

ساختار دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد
 باید تغییر کند 

معرفي 8 بازیكن برتر نخستین 
جشنواره ورزش های الكترونیک کیش

اقتصاد کیش- ۸ بازیکن به عنوان نفرات برتر نخستین جشنواره ورزش های الکترونیک 
در کیش معرفی شدند.

به گزارش اقتصاد  کیش، طراح و مدیر برگزاری این مسابقات گفت: در سه روز برگزاری این 
رقابت ها که از دهم تا دوازدهم مهر در سالن المپیک کیش برگزار شد 120 بازیکن بازی ها 
و ورزش های الکترونیک کشــور به صورت حضوری و باکنسول در دو رشته pes21 و 

fifa 21 به رقابت پرداختند.
امیر کفشدوزان گفت: در پایان این رقابتها در رشته pes 21 محمد حسین عجرش نفر اول، 

مهدی عزتی نفر دوم، پارسا دریس رسولی نفر سوم و حسن پاجانی نفر چهارم شدند.
وي گفت: در رشته fifa 21 شهاب گل محمدی نفر اول، نیما صادقی نفر دوم، سجاد رشیدی 
نفر سوم و پویان رحیمی نفر چهارم شدند و به نفرات اول این مسابقات در هر گروه به ترتیب 

40 ، 30 ، 20 و 10 میلیون تومان اهدا شد.
امیر کفشدوزان هدف از برگزاری این رقابت ها را پیشرفت و توسعه ورزش های الکترونیکی 
کشور و معرفی جزیره کیش به عنوان پایگاه تخصصی ورزش های الکترونیک کشور و 

راه اندازی تور های گردشگری درکیش و درآمدزایی برای این جزیره برشمرد.

علی صالح آبادی به ریاست
 بانک مرکزی منصوب شد

اقتصاد کیش-   رئیس جمهور به پیشنهاد وزیر امور اقتصادی و دارایی و تصویب هیئت 
وزیران، علی صالح آبادی را به ســمت رئیس کل بانک مرکزی جمهوری اســلامی ایران 

منصوب کرد. 
علی صالح آبادی روز چهارشنبه گذشته به ریاست بانک مرکزی منصوب شد.

رئیس جمهور به پیشــنهاد وزیر امور اقتصــادی و دارایی و تصویب هیئت وزیران، علی 
صالح آبادی را به سمت رئیس کل بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران منصوب کرد.

علی صالح آبادی، دانش آموخته دکتری مدیریت مالی دانشگاه تهران است و کارشناسی ارشد 
خود را هم در همین رشته، از دانشگاه امام صادق )ع( اخذ کرده است.

وی اولین رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار بعد از تصویب قانون بازار اوراق بهادار بود 
که از سال 13۸4 تا اواخر سال 1393، یعنی به مدت حدود 10 سال، ابتدا مسئولیت دبیرکلی 
سازمان کارگزاران بورس اوراق بهادار تهران و پس از آن، مسئولیت ریاست سازمان بورس 

و اوراق بهادار را برعهده داشت.
عضویت در شــورای فقهی بانک مرکزی با حکم وزیر اقتصاد، رئیس و موسس انجمن 
مالی اسلامی ایران، عضویت در شورای عالی بورس، عضویت در شورای عالی اصل 44 و 
ریاست هیات پذیرش بورس ها، از جمله سایر مسئولیت های صالح آبادی به شمار می رود.

با حکم رئیس جمهور؛

رییس شورای مبارزه با مواد مخدر  کیش:

 دستگاه ایكس ری کامیونی در بندرگاه کیش نصب می شود 

اقتصاد کیش-   رییس شــورای هماهنگی مبارزه با 
مواد مخدر جزیره کیش از نصب دستگاه ایکس ری 

کامیونی در آینده نزدیک خبر داد.
به گزارش اقتصاد کیش در نشست شورای هماهنگی 
مبــارزه با مواد مخدر جزیره ، علی فائقی رییس این 
شورا ضمن تشــریح فعالیت های این ستاد گفت: 
همکاران ما در مجموعه ستادی شورای هماهنگی 
مبارزه با مواد مخدر کیش طی ســال های گذشــته 
با تلاش مســتمر ارتباطات مطلوبــی بین نهادها و 

سازمان هایی زیر مجموعه این ستاد برقرار کردند.
علی فائقی افزود: حضور بومیان کیش در همراهی با 
ستاد مبارزه با مواد مخدر مثال زدنی است که همواره 

ما در این امر حمایت و همراهی می کنند.
رییــس شــورای هماهنگی مبارزه بــا مواد مخدر 

جزیره چارچوب را هماهنگ کننده تمام دســتگاه 
های اجرایی هر برشمرد و عنوان کرد: تمام دستگاه 
و نهادهــای اجرایی جزیره کیش باید در راســتای 
فرمایشــات مقام معظم رهبری مبارزه با مواد مخدر 

را از اولویت ها و در دستور کار خود قرار دهند.
علی فائقی با بیان اینکه شــورای هماهنگی مبارزه با 
مواد مخدر متشــکل از 5 کمیته است اظهار داشت: 
کمیته مقابله با مواد مخدر به ریاست فرماندهی نیروی 
انتظامی ، کمیته حقوقی به ریاست رییس دادگستری، 
کمیته فرهنگی به ریاســت رییس بهزیستی، کمیته 
مشارکت ها و هلال احمر در این شورا فعال هستند 
و هماهنگــی بین این اعضا از حساســیت بالایی 
برخوردار اســت که هریک نیزمسوولیت اجرایی 

مهمی دارند.
وی در ادامــه این مطلــب از همکاری مطلوب بین 
شورای هماهنگی و مسوولان جزیره کیش طی دو 
ســال گذشته خبر داد و از راه اندازی شبکه مجازی 
در خصوص مبارزه با مواد مخدر برای اطلاع رسانی 
های به موقع ابراز خرســندی کرد. فائقی با اشاره به 
نقش مهــم روحانیت در ایجاد انگیزه میان جوانان، 
بومیان و ساکنان و همکاری با شورای مبارزه با مواد 
مخدر گفت: دغدغه های جزیره کیش تنها متعلق به 
بومیان نبوده بلکه تمامی ما موظف به برنامه ریزی و 
تلاش برای رفع کوچکترین معضلات در این منطقه 

آزاد هستیم.
رییس شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر جزیره 
کیش همچنین از نصب دستگاه ایکس ری کامیونی 
در مبــادی ورودی بندرگاه در آینده نزدیک خبر داد 

و افزود: نیروی انتظامی، دســتگاه های مقابله ای و 
مجموعه های امنیتی به صورت مستمر در این زمینه 
فعالیت می کنند. همچنین با حضور میدانی در محل 
تجمع معتادان، مخروبه ها و جنگل ها تخریب شده 

تا احتمال مصرف مواد مخدر در آنها کمتر شود.
رییس شورای مبارزه با مواد مخدر با اشاره به کاهش 
۸5 درصــدی جرایم مربوط به مواد مخدر در کیش 
تصریح کرد: این آمار مربوط به پایان سال 99 و ابتدای 
ســال 1400 بوده و پس از آن نسبت به جمع آوری 
و کمــک به ترک این افراد با هزینه ســازمان منطقه 
آزاد اقداماتی انجام شد که در خصوص فراهم سازی 
شرایط کاری این افراد نیز فعالیت هایی در حال انجام 

است. 
شیخ یعقوب شــمس امام جمعه اهل سنت جزیره 
کیش نیز در این جلســه از شــورای مبارزه با مواد 
مخدر گفت: هماهنگی خوبی بین بومیان، ساکنان، 
مسوولان با ستاد مبارزه با مواد مخدر وجود دارد، ما 
نیز پیگیر گزارشات این ستاد هستیم. وی با تاکید بر 
این موضوع که برای مبارزه با معضل مواد مخدرنیاز 
به همکاری و حضور همگانی اســت بیان داشت: 
تمام مسوولان در ادارات و نهادهای جزیره کیش با 
هماهنگی قابل قبولی در این خصوص ایفای نقش 

می کنند.
امام جمعه اهل تســنن کیش در پایــان تاکید کرد: 
کمترین تخلف در این حوزه مربوط به بومیان کیش 
بوده که نشان دهنده نجابت و اصالت این افراد بوده و 
همکاری ستاد مبارزه با مواد مخدر نیز انگیره مبارزه با 

این معضل را در آن ها تقویت کرده است.

راهیابی اسكواش باز کیش به تیم ملی 

اقتصاد کیش - اسکواش باز کیش در رقابت های انتخابی تیم ملی اسکواش بزرگسالان 
به عضویت تیم ملی در آمد.

به گزارش اقتصاد  کیش، مســابقات انتخابی اعضای تیم ملی بزرگسالان کشورمان در 
مجموعه اسکواش انقلاب به مدت چهار روز بصورت دوره ای برگزار شد و در پایان کادر 

فنی نفرات ملی خود را انتخاب کرد.
براساس نظر کادر فنی علیرضا شاملی ورزشکار جزیره کیش به همراه نوید ملک ثابت ، سپهر 
اعتمادپور و سیدمحمد رضا ضیاکاشانی به عنوان چهار نفر اصلی و سمیع اله قاصد آبادی به 

عنوان نفر پشتیبان به مدت یک سال به اردوهای ملی دعوت شدند.

روزی برادر عزیز و مخلصم جناب آقای سلیمی رئیس محترم شورای اصولگرایان 
هرمزگان بنده را مورد لطف قرار دادند و گفتند برای اســتانداری رزومه بفرســت، 
خدمتشان عرض کردم بنده در طول خدمت اداری جایی رزومه کاری ندادم و حتی 
بفکر جمع بندی سوابق کاری هم نبودم و از طرفی نیروهای جوان تر و با انگیزه تری 
هستند که باید وارد میدان شوند، البته توصیه ایشان مفید واقع شد و متوجه شدم تجمیع 
اقدامات، سوابق و فعالیت ها مهمه؛ بهر ترتیب با عذر خواهی از این برادر ارجمند از 
ارائه روزمه امتناع کردم کما اینکه در تماس بزرگواری از دفتر نمایندگی محترم ولی فقیه 
همین عرض را داشتم ،  هفته بعد از این ماجرا برادر مخلص و ولائیم جناب معتمدی 
معزز هم همین درخواست را مطرح فرمودند و مفصل توضیح دادم که چرا حاضر به 

ورود به این فضا سازی نیستم؛
مهمترین دلایلی که خدمت این دوستان عرض کردم این بود:

1-نیروهای سیاسی هرمزگان قدرت چانه زنی در مرکزشان در همه ادوار بسیار اندک 
و در دوره هایی در حد صفر بوده  از این رو کم توانی سیاسی هرمزگان در عرصه ملی 

موجب بی اعتنایی مرکز نشینان به گزینه های پیشنهادی شده است.
2-نبود گرانیگاه اطمینان بخش سیاسی در هرمزگان موجب شکل گیری انشعابات کم 
تاثیر  گعده ای و محفلی شده  که هر کدام از این محافل با ارتباط گیری با اجزای کم 
تاثیر در بدنه حاکمیتی وزن اندک خودشان را مانیتور کرده و نمی توانند برآیند واقعی 
از ظرفیت ها و منابع استان باشند، بیشترین ظلم به استان را باید در شیوه و مشی همین 
گعده های بر آمده از ستاد های انتخاباتی جستجو کرد چرا که با تفکرات  محفلی و 
آرمان خواهی کاذب و غیر واقعی در محدوده فکر و اندیشه محفلی خود سیر میکنند 
و  از انعکاس ظرفیت های پیرامونی به مرکز یا عاجزند یا تعصبات گروهی شان اجازه 
نمی دهد خارج از حلقه خود به معرفی و حمایت از افراد کاربلد ، شایسته و توانمند 
مبادرت ورزند و از طرفی دست خودشان هم از وجود افراد توانمند خالی است و این 

بهترین بهانه برای نادیده انگاری مطالباتشان در مرکز ارزیابی می شود
3-عدم به معنای نابودی می باشد ،اگر بگویم عدم کادر سازی نیروهای هرمزگانی در 
مرکز حرف گزافه ای نیست، هرمزگان چگونه می خواهد در مرکز بازیگر فعالی باشد 
در صورتی که نه در رده مقامات »تعریف اداری  شامل وزیر و معاون وزیر ...« و نه در 

رده میانی  تقریبا هیچ نماینده ای ندارد؟
 پاسخ به این سوال که چه جریان ، نهاد و ساختاری وظیفه  کادر سازی در مرکز را باید 
انجام می داد و نداده است چندان سخت نیست ، ولی طرح غیر رسمی  این ادعا که 
نماینده ای مانند آقای تاجگردون در مدت نمایندگی خود بیش از یک هزار نفر از لرهای 
دلاور را برای تصدی های اداری حتی تا رده کارشناسی وزارت خانه ها به تهران فرا 
خوانده و مورد حمایتشان قرار داده مبین قدرت بلا منازع وکلای مردم در کادر سازی 

سطوح ملی قابل ارزیابی است.
4- تا زمانی که در هرمزگان نیروهای سیاسی، کنشگران اجتماعی، ذی نفوذان محلی 
و ملی اختلافات داخلی خود را حل و فصل نکرده و در مسائل مهم و حیاتی استان به 
اجماع نرسند و از ذبح نیروهای توانمند خود صرفا بخاطر هم حزب و جناح نبودن 
دســت بر ندارند هیچ امیدی به بهبود اوضاع وجود نداشته و باید همچنان در پشت 
درب اســتانداری ها و وزارت خانه ها پست های معاونت، فرمانداری و بخشداری 

را گدایی کنند...

یادداشت روز...

نیروهای توانمند هرمزگانی
 را ذبح می کنند

 همایون امیرزاده 

عادی انگاری  نسبت به کرونا 
به سلامت جامعه آسیب می زند

اقتصاد کیش - رئیس مرکز توسعه سلامت 
کیش رعایت کامل پروتکل های بهداشــتی 
در کنار واکسیناسیون عمومی را موثرترین راه 

مقابله با کرونا عنوان کرد
بــه گزارش اقتصاد  کیش، محمدرضا رضانیا 
رئیس مرکز توسعه سلامت کیش با تاکید بر 
ضرورت رعایت شیوه نامه های بهداشتی در 
میان آحاد جامعه، اظهار داشت: عادی انگاری 
و کاهش حساسیت ها می تواند نگرانی ها از 

موج جدید همه گیری کرونا را افزایش دهد.
وی افزود: این عــادی انگاری ها، موج های 

بعدی کرونا را به دنبال دارد که گونه های مختلف این ویروس با جهش های متفاوت در 
حال رشد میان هموطنان افزایش یافته است. به گفته رضانیا در حالی که ریشه کن شدن این 
بیماری نیاز به انسجام همگانی دارد و ضروری است تا واکسیناسیون حداکثری اهتمام ویژه  

به رعایت کامل پروتکل های بهداشتی داشته باشیم.
رضانیا با اشاره به این که آمار ابتلا و بستری در بیمارستان  کیش تا حدودی کاهش یافته ولی 
بیماری همچنان به صورت فعال در حال چرخش است و عادی انگاری شرایط و غفلت 

مجدد تبعات جدی به دنبال خواهد داشت.
وی اظهار داشت: تجربه ثابت کرده که هر بار در رعایت  پروتکل های بهداشتی عادی انگاری 
می شود، پیک های شدید بیماری رخ داده و هر پیک نسبت به پیک قبلی بیماری شدیدتر 
بوده است. رئیس مرکز توسعه سلامت کیش با بیان این که درصد بالایی از مبتلایان به دنبال 
برگزاری دورهمی های کوچک خانگی مبتلا می شوند، تصریح کرد: پرهیز از برگزاری 
دورهمی های خانوادگی ضروری است؛ چرا که بیماری همچنان به صورت فعال در جامعه 

وجود دارد و خطر ابتلا به کرونا را دوچندان می کند.
وی با اشاره به اهمیت اطلاع رسانی و آگاهی بخشی در خصوص خطرات ناشی از بیماری 
کرونا، عنوان کرد: عادی انگاری در جامعه نسبت به کرونا زنگ خطری در زمینه طغیان مجدد 
بیماری است و اصحاب رسانه در ایجاد حساسیت در جامعه نسبت به این ویروس مهلک 
رسالت خطیری دارند. وی تاکید کرد: ویروس کرونا مدام تغییر ساختار می دهد و باید مردم 

همچون گذشته پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند.

رئیس مرکز توسعه سلامت کیش :

بخشنامه جدید وزارت اقتصاد؛ در راستای  اجرای 
»پیوست عدالت « طرح ها و برنامه های اقتصادی 

اقتصاد کیش- در راستای تحقق منویات مقام معظم رهبری، با دستور وزیر امور اقتصادی 
و دارایی به معاونان و رؤسای دستگاه های تابعه وزارت اقتصاد، اجرا و پیاده سازی پیوست 
عدالت برای تمام سیاستگذاری های اقتصادی این وزارتخانه اعم از بخشنامه ها، مصوبات، 

طرح ها و برنامه های اجرایی تکلیف شد. 
سید احسان خاندوزی در این ابلاغیه با اشاره به توصیه مقام معظم رهبری به اعضای دولت 
سیزدهم مبنی بر لزوم تدوین "پیوست عدالت" برای تمام بخشنامه ها، مصوبات، طرح ها و 
برنامه های اجرایی دستگاه ها تأکید کرد: رعایت اصول و مبانی عدالت در فرآیند تصمیم گیری، 
برنامه ریزی و اجرا به عنوان یکی از ارکان اساسی شکل گیری نظام جمهوری اسلامی باید 

منجر به حاکمیت گفتمان عدالت گردد .
در بخش دیگری از ابلاغیه وزیر اقتصاد خطاب به معاونان وزیر و رؤســای ســازمان ها و 
دستگاه های تابعه وزارت امور اقتصادی و دارایی آمده است: شایسته است با توجه به اسناد 
بالادستی ابلاغی و همچنین اصول حاکم بر الگوی پایه اسلامی ایرانی پیشرفت و توجه 
به الزامات گفتمان عدالت و پیشــرفت و بیانیه گام دوم انقلاب اســلامی نسبت به اجرای 

محورهای زیر اقدام شود؛
1- احصاء و سطح بندی ابر پروژه های آن سازمان، معاونت، شرکت و مرکز و یا دستورالعمل 

ها و بخشنامه های اجرایی که تأثیر مستقیم بر عدالت اقتصادی دارند.
2- تدوین دستورالعمل های لازم و نظارت مؤثر به منظور تحقق برنامه های ابلاغی در این 

حوزه و سنجش اثربخشی اقدامات در بازه های زمانی تعریف شده.
3- طراحی ساز و کار تعاملی برای ایجاد ارتباط مؤثر با بخش های مختلف اعم از دانشگاه ها 

و مراکز علمی، بخش خصوصی و سازمان های مردم  نهاد فعال در این حوزه.
4- تدوین برنامه های قابل ارزیابی و دارای ابعاد توأمان کیفی و کمی با تمرکز بر کاهش هرچه 
بیشتر فساد، محرومیت و فقر و شکاف طبقاتی در چارچوب وظایف و مأموریت های محوله.

همچین وزیر اقتصاد در بند پایانی ابلاغیه خود خواستار ارائه گزارش بند نخستین ابلاغیه تا 
پایان مهرماه و نیز گزارش متناوب نوبه ای اقدامات در این خصوص به طور ماهانه به حوزه 

وزارتی شد.

توسط وزیر ابلاغ شد؛


